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PROTOKOLL NR 3-2024 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben 
 
 Tid: 19 april 2024 

Plats: Scandic Linköping City, Linköping 
 
 Medverkande styrelseledamöter  
 Urban Nilsson Anton Joelsson   
 Jan-Anders Thorud Joachim Gunnarsson   
 Tomas Lager  Peter Liljergren 

Sebastian Tång  
 Adjungerad 

Mona Sundqvist 
 Frånvarande 

Carolina Åkersten 
 

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 
Vice ordförande Urban Nilsson hälsar välkommen och förklarar styrelsesammanträdet för öppnat. 

 
§ 2. DAGORDNING 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna dagordningen. 

 
§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL, 2-2024 

 Styrelsen beslutar att 
- Med godkännande lägga protokollet till handlingarna. 

 
§ 4. NATURVÅRDSVERKET VERKSAMHETSBIDRAG 

Naturvårdsverket är informerad om styrelsens beslut att inte nyttja verksamhetsbidraget. 
Naturvårdsverket behöver därför fatta ett beslut om att upphäva bidragsbeslutet och de kommer 
att meddela oss hur vi rent rättsligt går vidare. 

 Styrelsen beslutar att 
- Mona bevakar ärendet. 

 
§ 5. FORSKNINGSPROJEKT GRIMSÖ 

Avtalet är undertecknat och insänt och Urban uppdaterade styrelsen om hur projektets arbete 
fortskrider. 

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna informationen. 
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§ 6. TRACKER OCH ÖVRIGA SAMARBETSAVTAL 
Urban informerar om mötet som varit med Trackers representanter där AU och Mona närvarade. 
Tracker vill omförhandla bilagan i det gällande avtalet och där införa exklusivitet på de produkter 
Tracker/Open Air Group Technology (OAGT) tillhandahåller.  Urban har svarat att vi mottagit 
förslaget och återkommer efter ordförandekonferensen och årsstämman. 
Med hänvisning till inkommen motion berättar Urban att Johan på JO Förlaget är öppen för alla 
förslag och önskar en dialog med klubbarna för att alla ska känna sig bekväma med samarbetet. 
De klubbar som har mästerskap i år förefaller sig nöjda med samarbetet hittills. 

 Styrelsen beslutar att 
- Ta upp frågan om samarbetsavtalet med Tracker på ordförandekonferensen. 
- Samarbetsavtalet med JO Förlaget och AO-30 tas upp på ordförandekonferensen. 

 
§ 7. ORDFÖRANDEKONFERENSEN  

Till ordförandekonferensen har ett fåtal ärenden inkommit. Från Östsvenska ”Provsäsong för 
vildsvinsprov” och ”Tävlingsverksamhet och deltagande hundar”  
Malin Landén kommer att informera om Ladies Open som vid positivt bemötande kommer att 
hållas i JHÄKs verksamhetsområde oktober 2025. 
Styrelsens ärenden: 
Barktail. Klubbarnas ordförande får delge sin syn på hur det inledningsvis funkat med appen och 
även vara rådgivande i frågan om SÄK ska fortsätta samarbetet med Barktail. 
Stadgar, ArbetsOrdning och Allmänna Råd – SÄKs styrande dokument. Lite övergripande 
informera om dokumenten; varför de finns, om dess innehåll, var de kan hittas, mm. Även 
presentera hemsidans Verksamhetsplan. 
Motionerna. Kort dra igenom motionerna och eventuellt diskutera uppkomna frågor. Delge 
förtydligande över Motion 3 där bilagan i AO-30 reviderats efter motionstidens utgång.  
 Information från SÄKs styrelse och kommittéer. 
Övriga ärenden. 

 
§ 8. SÄKS ÅRSSTÄMMA 2024 

Samtliga motioner, styrelsens ärenden och utmärkelser gicks igenom och vilka som skulle föredra 
dessa på stämman.  

 Styrelsen beslutar att 
- Godkänna densamma. 

 
§ 9. RAPPORT AVELSKOMMITTÉN 

Joachim informerar RAS Östsibirisk laika nu är reviderat av rasklubben enligt anvisningar från SKKs 
Avelskommitté.  

 Styrelsen beslutar att 
-  I enighet med Avelskommitténs rekommendation godkänna RAS Östsibirisk Laika att tillsändas 

SKK/AK för vidare behandling och eventuellt fastställande. 
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§ 10. INKOMNA SKRIVELSER 
Fyra enskilda incidentrapporter från medlemmar i Östsvenska Älghundklubben. 
Protokoll SKK/CS nr 1-2024 

 Styrelsen beslutar att 
- Bordlägga ärendet till efter årsstämman. Då får den nytillsatta styrelsen arbeta vidare med 

frågan. Mona meddelar skriftställarna att styrelsen tagit del av ärendet. 
- Har tagit del av CS protokoll 1-2024. 
 

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR 
Inga övriga frågor anmälda. 
 

§ 12. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE 
Nästa möte blir konstituerande möte efter årsstämman. 

 
§ 13. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 

Urban tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat. 

 
 
 

Vid protokollet: Justeras: 
 

 
     
Mona Sundqvist Urban Nilsson 
Sekreterare Vice ordförande 


